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Norsk American Akita Klubb
Protokoll fra Styremøte 5/2024 - Styremøte oktober 2024

Sted: c/o Victoria Thom,Bydalsveien 28, 1604 Fredrikstad

Dato: 6. oktober 2024, 18:30

Deltakere: Evi Øvrebø (styrets nestleder), Karina Flatøy (styremedlem og styresekretær), Kai Erik Bruun
(styremedlem), Mirjam Solbakk (styremedlem), Hanna Haaland (varamedlem) og Jørn Åge
Seljeset Mjøs (varamedlem)

Deltok ikke: Veronica Sahlén (styrets leder), Anette Embretsen (styremedlem) og Victoria Karoline Thom
(styremedlem)

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som en

videokonferanse.

1. Valg av møteleder

{{electionResult}} velges som møteleder.

Det ble fattet følgende vedtak:

Evi Knudsen velges som møteleder.

2. Valg av referent

Det ble vedtatt at Karina fungerer som referent for dagens styremøte.

3. Gjennomgang og godkjenning av agenda

Innkalling og agenda til styremøtet ble lagt frem for godkjenning.

Det ble fattet følgende vedtak:

Innkalling og agenda til styremøtet godkjennes.

4. Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte

Protokoll fra forrige styremøte ble gjennomgått og godkjent etter en kort diskusjon.

Det ble fattet følgende vedtak:

Protokoll fra forrige styremøte godkjennes.

5. Svar på undersøkelse - Innspill til registreringsbevis

Siden vi bare er 4 stk på møtet i dag, vurderer vi det slik at vi legger ut informasjonen fra NKK i gruppechatten til

styret. Innspill til dette skrivet skal være delt med gruppa innen torsdag 10.oktober, så vi rekker å sende inn

respons på dette før fristen 14.oktober. 

6. Status økonomi

Kasserer er ikkje til stedet på møtet i dag, derfor går dette punktet ut. 

Dokumentet er signert med Orgbrain eSign
- en standard elektronisk signatur i samsvar
med EU-forordning 910/2014 (eIDAS).
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7. Status på oppgaver fra forrige styremøte

1.Det må sendes ut informasjon til oppdretterne om vervekampanjen. Vi må få laget en flyer som forteller om
klubben og vervekampanjen. (Dette kan Karina og Kai Erik fikse)
2. Utstillere må selv informerer klubben om sine bragder under diverse aktiviteter. 
3. Utredningsmal ok.
4. Agria statistikk, denne saken tas opp senere siden vi bare er 4 personer.
5. Utredning - AI - Evi holder på. 
6. Oppdretterforum: Problemer med Facebook. tar dette opp på neste møtet. 
7. Verdenskongress AA: Ventes til neste møte.
8. Epost autosvar. Er delt på nettsiden ang besvarelsestid.

8. Eventueltsaker spilt inn ved start av møte

Det kom innspill ang Årsmøte dato, dette vil bli tatt opp på neste møte da vi er flere på møtet. 

9. Dato for neste styremøte

Det ble fattet følgende vedtak:

Neste styremøte gjennomføres søndag 3. november 2024 kl. 18:30 - 21:30

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

6. oktober 2024

Evi Øvrebø

66dd9890b80ae385dba0d140

Karina Flatøy

66349985732cd37de3721e20

Kai Erik Bruun

66347e19b94fff7de9c1c580

Mirjam Solbakk

6634998f732cd37de37221a7

Evi Øvrebø

2024-10-06 17:32 UTC

66dd9890b80ae385dba0d140

Kai Erik Bruun

2024-10-16 19:32 UTC

66347e19b94fff7de9c1c580

Karina Flatøy

2024-10-06 17:31 UTC

66349985732cd37de3721e20

Mirjam Solbakk

2024-10-06 17:37 UTC

6634998f732cd37de37221a7


